
Iltakoulu ry
Hallituksen kokous 9/2024

PÖYTÄKIRJA

Aika Lauantai 4.5.2024 klo 13
Paikka Zoom-puhelu (etänä)

Läsnä Anni Ketola, puheenjohtaja
Roosa Pajunen, sihteeri
Kia Katjos
Anni Hasu
Kaisla Kurki
Otto Klasila saapui 13.03
Saila Jussila saapui 13.10
Lassi-Olavi Mäkinen
Meeri Vehmersuo
Nette Länsipuro
Selma Vadén

1. Kokouksen avaaminen

Kokous avattiin ajassa 13.02.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Kia Katjos ja Anni Hasu.



4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan.

5. Ilmoitusasiat ja posti

NääsSpeksi on lähettänyt Iltakoululle kutsun vuosijuhlilleen. Iltakoulu kiittää kutsusta.

Iltakoulu on vastaanottanut Polho ry:n Poleemi-lehden. Iltakoulu kiittää Polhoa lehdestä.

Vappu-Anti on saapunut painettuna ainejärjestötilaan.

Otto Klasila saapui kokoukseen ajassa 13.03.

6. Talous

a) Taloustilanne

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä on rahaa 35 602,43 euroa.

b) Laskut ja korvaukset

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Hene oy:lle 390,00 euroa kyydeistä vappumökille.
Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus
hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Lisbeth Laineelle 37,69 euroa rekvisiitasta ja
palkinnoista vappusitseille. Kulut menevät tapahtumien budjetista ja katetaan
lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Saila Jussilalle 18,96 euroa munkkien ostamisesta
aj-tilaan. Kulut menee varainhankinnan budjetista ja katetaan Ykan sponsoridiilillä.
Ehdotus hyväksyttiin.

Anni Hasu ehdotti, että maksetaan Turvoke ry:lle 260,00 euroa YTHS-saunan
vuokraamisesta TA-saunaa varten. Kulut menevät saunabudjetista. Ehdotus
hyväksyttiin.



7. Sähköiset päätökset

a) Anni Hasu ehdotti 24.4.2024, että maksetaan Selma Vadenille 24,28 euroa eväiden
ostamisesta metsäretkelle, Kulut menevät liikunnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

b) Meeri Vehmersuo ehdotti 24.4.2024, että käytetään 462,44 euroa Wappusitsien
Prismatilaukseen. Kulut korvataan sitsien lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

c) Meeri Vehmersuo ehdotti 28.4.2024, että käytetään 84,53 euroa vappusitsien munkkeihin.
Kulut korvataan sitsien lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin.

d) Anni Hasu ehdotti 29.4.2024, että maksetaan 472,60 euroa Restel ravintolat oy:lle
ruotsinlaivasimulaation buffetruokailusta. Kulut menee tapahtumien budjetista ja katetaan
lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin.

e) Meeri Vehmersuo ehdotti 30.4.2024, että maksetaan Anni Hasulle 462,14 euroa sitsien
tarvikkeista ja juomista. Ehdotus hyväksyttiin.

f) Anni Hasu ehdotti 2.5.2024, että maksetaan Keuruun laatupaino oy:lle 61,12 euroa Antin
painatuksesta. Kulut menevät Antin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

8. Palaute hallitukselle

Hallitus ei ole saanut uutta palautetta käsiteltäväksi tähän kokoukseen palautelomakkeen
kautta.

Suullista palautetta on saatu Wappusitseistä. Sitsejä ja toasteja on kehuttu. Myös Mock
YK on saanut osallistujilta paljon positiivista palautetta.

9. Menneet tapahtumat

a) TA-sauna 22.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Osallistujia oli arviolta noin 15. Jengi viihtyi.

b) Mock YK 23.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Kyseessä oli Iltakoululle uusi tapahtumakonsepti
ja tapahtumasta on saatu osallistujilta paljon hyvää palautetta.



c) Särkän Märkä 24.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Laitteita oli huonon sään vuoksi vähemmän
käytössä. Kiitos Boomille järjestämisestä.

d) Wappumökki 25.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja osallistujilla oli suullisen palautteen mukaan
kivaa. Etenkin kyyrpong-turnauksesta on saatu positiivista palautetta.

Tapahtumapaikalta saatiin tapahtuman jälkeen yhteydenotto, että tilaa ei oltu siivottu
kunnolla, minkä vuoksi Iltakoulu joutuu maksamaan siivouslaskun mökille.

Anni Ketola ehdotti, että maksetaan 500 euron siivouslasku Viialan
vapaapalokunnalle. Kulut menevät tapahtumabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.

e) WappuLove 25.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Jengi viihtyi.

f) Simaa ja tippaleipää 29.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Tapahtumassa käytiin läpi opiskelijoilta kerätty
lukuvuosipalaute, johon saatiin erinomainen määrä vastauksia. Tapahtumassa
palkittiin myös vuoden opettaja ja vuoden kurssi. Osallistujamäärä oli myös hyvä.

g) Wappusitsit 30.4.

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut. Sitsien budjetissa jäätiin miinukselle 25,66 euroa.
Sitseistä on saatu suullisesti paljon hyvää palautetta ja myös toasteja on kehuttu.
Kiitokset vielä Lisbethille ja Miljalle toastaamisesta sekä sitsien henkilökunnalle.

Saila Jussila saapui kokoukseen ajassa 13.10.

10. Kulttuuri ja ympäristö

Neulontakerho kesätauolla.

Vielä tulossa yksi kulttuurikatsaus, joka koskee yleisesti kesäkuukausien parhaita nostoja.



11. Viestintä ja sosiaalipolitiikka

Ensi maanantaina ilmestyy kevään viimeinen viikkotiedote ja koottua tiedotusta.

Akateemisen luovuttamisen MM-kilpailu päättyi tiistaina. Siitä koontia tulossa
varmaankin toukokuun aikana.

12. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys

Kehitysyhteistyö- ja kansainvälisyysvastaava on osallistunut vaihtareiden kanssa
tapahtumiin ja ollut heihin yhteydessä.

13. Koulutuspolitiikka

Koulutuspoliittinen vastaava osallistui kollegioon maanantaina 22.4., missä vaihdettiin
kopokuulumisia.

Lukuvuosipalaute iltakoululaisilta on kerätty. Palautteen vastaajamäärä oli 62. Palautteen
yhteydessä iltakoululaiset saivat äänestää vuoden opettajaa ja vuoden kurssia.

Iltakoululaiset valitsivat vuoden opettajaksi Elina Kestilä-Kekkosen ja vuoden kurssiksi
Presidentinvaalit 2024.

14. Työelämä ja alumni

Ei uusia esiteltäviä asioita tähän kokoukseen.

15. Varainhankinta

Haalarimerkkien myynti ainejärjestötilassa on nyt kesälomalla.

Bricksistä ollaan meihin yhteydessä ensi viikolla liittyen yhteistyösopimukseen.

16. Tutorointi ja yhdenvertaisuus

Tuutoreille jaettu vastuutapahtumat ja he aloittaneet tapahtumien suunnittelun.
Liikuntatapahtuma ja kampuskierros jäi tutorvastaavan ja tutortoimarin vastuulle.



Robon fuksikapteenin kanssa alettu etsimään sopivaa päivämäärää IK x Robo
kampuskierrokselle.

Mahdollisesti vielä hengailuilta tulossa tutoreille toukokuun aikana.

Laulukirjatyöryhmä kokoustaa tulevana maanantaina hybridinä. Tarkoitus käydä kirja
läpi uudelleen ja ainakin alustavasti lyödä lukkoon mitä muutetaan ja poistetaan ym.
Todennäköisesti kesän aikana vielä etänä kolmas ja viimeinen tapaaminen tulossa, missä
käydään valmis kirja läpi.

17. Liikunta ja hyvinvointi

Ensi lukuvuoden liikuntavuoroista pitäisi tulla kyselyä nyt toukokuun aikana, mutta vielä
ei ole kuulunut mitään.

18. Marrasjuhlat

Marrasjuhlat järjestetään 16.11. Hatanpään soutupaviljongissa. Tilavaraus tarkennetaan
lähiaikoina.

Cateringpaikka ja sponsorit vielä etsinnässä.

19. Ainejärjestötila

Ainejärjestötilan lukuvuoden viimeinen päivystys pidettiin 30.4. ja ainejärjestötila on nyt
jäänyt kesätauolle. Ainejärjestötilan muuttoon liittyen emme ole saaneet uutta tietoa.

20. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Puheenjohtaja kiitti TREY:n toiminta-avustushakemuksen kirjoittamisesta hallituslaisia.

21. Muut esille tulevat asiat

Alueellinen eurovaalipaneeli järjestetään Vapriikissa 29.5. klo 17 ja Iltakoululta on
pyydetty edustajaa paneeliin esittämään paria terävää kysymystä ehdokkailta.
Kartoitamme, mikäli kiinnostuneita osallistujia on.

Love-bileiden osalta ei ole lyöty lukkoon päivämääriä syksylle.



Anni Ketola ja Kia Katjos osallistuvat Elina Kestilä-Kekkosen professuuri-illalliselle. He
vievät tilaisuuteen Iltakoulun tervehdyksen.

22. Seuraavan kokouksen ajankohta

Seuraava kokous pidetään syyslukukaudella alustavasti elokuussa viikolla 32 ja
kokouksen tarkempi aika päätetään myöhemmin.

23. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 14.02.

________________________________ ________________________________

Anni Ketola, puheenjohtaja Roosa Pajunen, sihteeri 

________________________________ ________________________________

Kia Katjos, pöytäkirjantarkastaja Anni Hasu, pöytäkirjantarkastaja


